
 

Letalska zveza Slovenije 
Tržaška 2, 1000 Ljubljana 
tel.: +386 (0)1 422 33 33 

 faks: +386 (0)597 127 33 
 

ZAPISNIK 95. seje IO LZS, ki je bila 10.12.2024 ob 17 uri na sedežu zveze, Tržaška 2, Ljubljana  
Prisotni (s pravico glasovanja): 

- predsednik LZS – g. Igor Eržen 
- podpredsednik LZS – g. Darko Kralj pooblastilo Miha Gosak 
- podpredsednik LZS – g. Vito Rome  
- športna komisija – g. Vito Rome  
- motorna komisija – g. Darko Kralj pooblastilo Miha Gosak 
- akrobatska komisija – g. Darko Kralj pooblastilo Miha Gosak 
- JPZ komisija – g. Luka Felicijan  
- modelarska komisija – ga. Alja Makuc  
- jadralna komisija – g. Miha Gosak 
- balonarska komisija – g. Štefan Pavlinjek 
- padalska komisija – g. Jože Mlakar pooblastilo Vito Rome 

 
Ostali prisotni: 

- član nadzornega odbora Janez Božič 
- pisarna LZS ga. Snežana Gorenc 
- modelarska podkomisija Pavel Prhavc 

Odsotni: 
- izobraževalna komisija – ga. Anja Hočevar  
- ULN komisija – g. Robert Latin  
- Modelarska podkomisija Boštjan Bagari 

 
 

Točke predlaganega dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 94. seje IO-LZS 
3. Poročilo NO LZS 
4. Stanje LZS 
5. Članarina za leto 2025 
6. Statut LZS 
7. Tožba - Ministrstvo za šport 
8. Razno (Bloudkovo priznanje, poročilo FAI konference,…) 
 
 

1. točka  

Predsednik LZS Igor Eržen, ob 17:10 uri prične z 95. sejo IO LZS. 
Ugotovi se sklepčnost seje, na seji prisotno 11 glasov od skupnih 13.  
 



2. točka  

Potrditev zapisnika 94. seje IO LZS, pregledamo zapisane točke. Ostalih pripomb, vprašanj na 
zapisnik ni. Soglasno sprejet, 11 glasov ZA. 
 

3. točka / 4. točka 

Na Letalski zvezi Slovenije so se dne 14.11.2024 sestali nadzorniki skupaj s predsednikom 
zveze in tajnico ter skupaj pregledali poslovanje. Predsednik nadzornega odbora Filip Tobias, 
je danes zaradi bolezni opravičil svojo odsotnost na seji IO LZS. 
Nadzornik Janez Božič na kratko povzame poročilo nadzornega odbora, ki je bil vsem članom 
IO LZS poslan po elektronski pošti. Predsednik LZS opiše situacijo vezano na zavrnjeno odločbo 
Ministrstva za gospodarstvo, turizem in šport ter posledično na ne dodeljena sredstva v zadevi 
sofinanciranja izvajalca letnega programa športa za leto 2024. Ponovno pove, da je bila vloga 
za vložitev programa usposabljanja 2 stopnje oddana elektronsko ter tudi nazaj potrjena kot 
ustrezna. Vloga je bila oddana tudi po navadni pošti, žal ne priporočeno kot dokazni material. 
V samem postopku oddaje ni bilo nikjer zapisano da se mora vloga oddati priporočeno. Preko 
odvetnika je vložena tožba, na odločitev sodišča se še čaka. Predsednik pove, da je zelo 
zaskrbljen tudi glede potrditve samega usposabljanja druge stopnje, saj so na Ministrstvu za 
šport že pred časom dobili našo vlogo in nam tudi potrdili, da so dobili program, od 
akreditacijske komisije pa se še vedno čaka na potrditev, ki je ključna da lahko zveza sploh 
začne z usposabljanjem strokovnega kadra 2 stopnje. Skrbi ga namreč, da bo javni razpis 
Ministrstva za gospodarstvo, turizem in šport na začetku leta objavljen in da bo med drugim 
tudi pogoj, kjer bo zveza morala imeti ne samo vložen program, ampak tudi že obvezno 
potrjen in usposobljen kader za program 2 stopnje. Žal so telefonski pogovori kdaj lahko 
pričakujemo potrditev, vedno negativni, neodzivni, prelagajo se stvari na druge osebe. 
Predsednik LZS opiše finančno stanje, trenutno smo s sredstvi na računu na pozitivni nuli, 
sama bilanca pa se pričakuje visoko negativna. Januarja 2025 se pričakuje plačilo članarin s 
strani klubov, kar pomeni če se osredotočimo na priliv članarin v letu 2024, za okoli 
32.500,00€ prihodka. Vseh stroškov skozi leto, v primeru da Snežana ostane na zvezi ter 
rednih mesečnih stroškov imamo za okoli 40.000,00€. Ena opcija po mnenju predsednika je, 
da Snežana ostane do avgusta, septembra, vmes bomo že vedeli ali bodo sredstva 2025 s 
strani Ministrstva za šport. V primeru da sredstev ne bo, je pač scenarij prijava na zavod za 
zaposlovanje ter upanje da se zadeve uredijo v letu 2026, vrne se financiranje ter Snežano 
ponovno zaposli na zvezi. Odgovornost za nastalo situacijo predsednik zveze sprejme, sam iz 
mesta predsednika LZS lahko odstop, kot tudi na željo članov, vendar pravi da to ni rešitev. 
Predsednik zveze je mnenja da kriv ni, želi pa si od vseh članov rešitev za naprej. Odpre se 
razprava. Predsednik želi mnenje članov. Predsednik JPZ opiše nezadovoljstvo športnikov in 
klubov JPZ, omenja se tudi tožba proti predsedniku zveze ter neplačilo članarine za leto 2025. 
Po daljši razpravi se sklene, da se predsednik zveze po vseh možnih poteh osebno sestane s 
predstavniki na Ministrstvu za šport. Dogovori se, da počakamo do konca meseca januarja, da 
vidimo koliko sredstev bo prišlo iz naslova članarin. Vedeli bomo tudi kaj in kako bo s 
članstvom JPZ panoge. V mesecu februarju se skliče nov sestanek izvršnega odbora, ugotovi 
se stanje in razpoložljivost do kdaj zveza lahko preživi. Močno upamo, da se v tem času tudi 
zve kaj in kako bo glede meril in pogojev za razpis Ministrstva za šport za leto 2025. Še vedno 
upamo na najboljšo odločitev sodišča. Upamo, da nam tožba uspe. Odpre se tudi razprava o 
sponzorskih sredstvih, kjer se ugotovi da je do teh sredstev priti skoraj nemogoče. Na 
naslednjem izvršnem odboru, ki se planira v mesecu februarju se bo vedelo koliko prilivov je 
od članarin in kako gremo dalje z delovanjem zveze. Dogovori se, da se prosi častnega 
predsednika zveze za pomoč in sodelovanje oziroma organiziranost sestanka. Predsednik 



zveze odgovori predsedniku JPZ da so bila dodeljena sredstva FŠO za mladince JPZ 
sofinancirana iz FŠO pogodbe D2.  
 
 

5. točka 

Predsednik predlaga višino članarine LZS za leto 2025 in sicer: 
-Klubska članarina znaša 600,00€/leto za eno panogo. Če je članarina plačana do konca 
meseca januarja 2025, znaša le ta 300,00€ po panogi.  
-Individualne članarine za posameznega člana ni, zato so vsi člani kluba avtomatsko tudi člani 
zveze. Klube prosimo, da nam posredujejo celoten seznam članstva z vsemi obveznimi 
podatki, da se jih lahko vodi v evidenci (EMŠO je obvezen podatek za vpis v evidenco 
registriranih športnikov). 
-Individualni člani, ki bi želeli pridobiti tudi LZS člansko izkaznico, le ta stane 7,00€. 
-FAI športna licenca ostaja 60,00€, oziroma 30,00€ če je plačana do konca meseca januarja 
2025. Za mladince in vse, ki prvič zaprošajo za FAI licenco je cena 30,00€ oziroma 15,00€ če 
bo plačana do konca meseca januarja 2025. FAI licenca velja, do konca koledarskega leta, to 
je do 31.12. tekočega leta. 
-Za pridobitev FAI licence je obvezno imeti opravljeno izobraževanje o dopingu, velja 2 leti, ki 
ga lahko opravite na straneh ADEL WADA. Certifikat je potrebno poslati na zvezo. Po preteku 
veljavnosti certifikata, boste izobraževanje morali opravljati ponovno. V kolikor vam certifikat 
poteče med letom, vam tudi FAI športna licenca velja izključno do poteka certifikata. Za 
podaljšanje, je potrebno poslati nov WADA certifikat.  
Predsednik JPZ predlaga za organizatorja tekme, ki ni član zveze, da bi jim zveza omogočila 
plačilo članarine v solidarnem znesku.  
Sklep: 10 glasov ZA, 1 glas proti. 
 
 

6. točka 
 

Predsednik LZS vezano na oddajo vloge za novi Statut LZS pove, da na podlagi prejete zahteve 
o uskladitvi temeljnega akta popravke ni naredil ter da bo vse popravke kot zahtevajo 
posredoval do skupščine zveze 2025, kjer se bo tudi nova sprememba potrdila in nato vložila 
na upravno enoto. Na upravno enoto se pošlje umik vloge. Do takrat velja stari statut zveze. 
 

7. točka 
 

Tožba Ministrstva za šport obdelana v točki 3 in 4. 
 

8. točka 
 

Bloudkovo plaketo za vrhunski dosežek smo predlagali in oddali za Primoža Rižnerja.  
Predsednik zveze se je letos udeležil FAI konference, na kateri je bil izvoljen v Executive board 
in ima tako še eno funkcijo. Prinesel je FAI diplomo Paul Tissandier za Franca Kralja, ki mu jo 
podelimo na skupščini zveze. 

 
 

Ob 18:50 uri, predsednik zaključi sejo IO LZS ter se lepo zahvali za sodelovanje in prisotnost. 

   
 

https://adel.wada-ama.org/learn


 Zapisala: Snežana Gorenc                                                                               

  
 
 
Predsednik LZS - Igor 
Eržen                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

                                                                                                                 
 
 Ljubljana, 27.12.2024      
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